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九州空與鐵的浪漫6天之旅

2025/10/2
9

Special Se
asonal Tou

r

Limited to 
One Departu

re Only! 

Reserve You
r Spot Now!

 Hot Ai
r Ballo

on Fest
ival

Luxury 
Scenic 

Train

Relaxin
g Onsen

 Experi
ence

Fukuoka, 
Japan

Tour Includes：
ˇAll ground transportation throughout the trip
ˇEntrance tickets & activities as indicated in the itinerary
ˇMeals as specified in the itinerary
ˇProfessional Chinese-speaking tour guide throughout the journey
ˇAccommodation for all nights as listed

Tour Includes：
ˇAll ground transportation throughout the trip
ˇEntrance tickets & activities as indicated in the itinerary
ˇMeals as specified in the itinerary
ˇProfessional Chinese-speaking tour guide throughout the journey
ˇAccommodation for all nights as listed

CONTACT  NUMBER -323-266-8988
website -www.sonictour.com

DAY 1-10/29Depart from the U.S.-Fukuoka(FUK), Japan

DAY 2-10/30Arrive in Fukuoka-Nakasu Nightlife District-
                  Yatai Food Stalls

DAY 3-10/31Fukuoka-Saga 2025 Hot Air Balloon Festival-
                  Yanagawa Canal Cruise-Fukuoka Tenjin Underground Mall

DAY 4-11/01Yufuin no Mori Scenic Train-Kinrin Lake-Forest Village-
                   Yufuin Onsen

DAY 5-11/02Beppu Hell Tour (Blood Pond Hell)-Aso Volcano Crater-
                   Kumamoto Castle Saien-Kumamoto Shopping Street

DAY 6-11/03Kumamoto-Fukuoka Lalaport Shopping Mall-
                   Fukuoka International Airport(FUK)

*If the Hot Air Balloon Festival is canceled due to weather conditions, 
 no refund will be issued since there is no entrance fee involved; an 
 alternative visit to the Saga Balloon Museum will be arranged.
*The festival does not provide hot air balloon ride experiences.

*If the Hot Air Balloon Festival is canceled due to weather conditions, 
 no refund will be issued since there is no entrance fee involved; an 
 alternative visit to the Saga Balloon Museum will be arranged.
*The festival does not provide hot air balloon ride experiences.

※Seasona l  Even t｜Experience the Saga International Balloon Festival, Asia´s largest hot air balloon event, where 
hundreds of colorful balloons fill the sky for a breathtaking spectacle.

※Luxury Scenic Train｜Ride the renowned "Yufuin no Mori" sightseeing train, enjoying the stunning rural landscapes of 
Kyushu in comfort.

※O n s e n  R e t r e a t ｜Relax at hot spring resorts in Beppu and Yufuin, renowned for their healing waters and 
traditional ambiance.

※Kyushu Landmarks｜Stroll around Kinrin Lake, explore Beppu´s Hells (Jigoku), ascend the 
Aso Volcano, and visit Kumamoto Castle and Saien District.

※L o c a l  C u i s i n e ｜Savor regional specialties including grilled eel dishes, onsen kaiseki meals, 
and Japanese-style BBQ feasts.

※S h o p p i n g  F u n ｜Free time in Fukuoka´s Tenjin Underground Mall, Kumamoto shopping streets, 
and Lalaport Mall, offering diverse Japanese brands and souvenirs.

USD 2,199/person

USD 599/person

Double room

surcharge single bed

Tour Excludes：
X International & domestic airfare
X Personal expenses
X Tips for guide & driver: USD 12 per person per day

Tour Excludes：
X International & domestic airfare
X Personal expenses
X Tips for guide & driver: USD 12 per person per day



每日行程

Arrive at Fukuoka International Airport. Enjoy a night stroll in the lively Nakasu area, 
known for its vibrant nightlife. Sample authentic Japanese street food at the traditional 
Yatai stalls.

Take an international flight from the United States 
to Fukuoka(FUK).

§Accommodation-Airplane accommodation
§Meals-Dinner/Self-catering

Witness the spectacular Saga Balloon Fiesta,with hundreds of balloons soaring across the 
sky. Cruise through the charming canals of Yanagawa, then return to Fukuoka for shopping 
at the Tenjin Underground Mall.

DAY 1-10/29
Depart from the U.S.-Fukuoka(FUK), Japan

DAY 2-10/30Arrive in Fukuoka-Nakasu Nightlife District-
                 Yatai Food Stalls

DAY 3-10/31Fukuoka-Saga 2025 Hot Air Balloon Festival-Yanagawa 
                 Canal Cruise-Fukuoka Tenjin Underground Mall

§Accommodation-THE UMI 358 FUKUOKA or Hakata Tokyu REI Hotel (or similar)
§Meals-Breakfast/Self-catering│Lunch/Self-catering
       Dinner/ Kyushu Welcome Meal

§Accommodation-THE UMI 358 FUKUOKA or Hakata Tokyu REI Hotel (or similar)
§Meals-Breakfast/Self-catering│Lunch/Self-catering
       Dinner/ Kyushu Welcome Meal

§Accommodation-
THE UMI 358 FUKUOKA or Hakata 
Tokyu REI Hotel (or similar)
§Meals-
 Breakfast/Hotel Breakfast
 Lunch/Grilled Eel Specialty
 Dinner/ Japanese-Style BBQ

§Accommodation-
THE UMI 358 FUKUOKA or Hakata 
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 Breakfast/Hotel Breakfast
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Marvel at the mysterious Blood Pond Hell, a naturally red-colored hot spring. 
Head to Mount Aso and visit its volcanic crater for stunning views. 
In the afternoon, explore Kumamoto Castle, its cultural Saien area, and nearby shopping streets.

After breakfast, head to Lalaport Mall, one of Kyushu’s largest shopping centers, for 
last-minute souvenirs and Japanese brands before transferring to the airport for your 
return flight. 。

Board the luxury Yufuin no Mori train, enjoying panoramic views of Kyushu’s countryside. 
Explore Kinrin Lake and the Forest Village, stroll through artistic streets, and end the day 
with a relaxing onsen experience at your hot spring hotel.

DAY 5-11/02Beppu Hell Tour(Blood Pond Hell)-Aso Volcano Crater-
                 Kumamoto Castle Saien-Kumamoto Shopping Street

DAY 4-11/01Yufuin no Mori Scenic Train-Kinrin Lake-Forest Village-
                 Yufuin Onsen

DAY 6-11/03Kumamoto-Fukuoka Lalaport Shopping Mall-
                 Fukuoka International Airport(FUK)

§Accommodation-Grand Mercure Beppu Wan Resort, Beppu Sansuikan Onsen, or similar
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Train Bento Box│Dinner/ Onsen Kaiseki Meal
§Accommodation-Grand Mercure Beppu Wan Resort, Beppu Sansuikan Onsen, or similar
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Train Bento Box│Dinner/ Onsen Kaiseki Meal

§Accommodation-Grand Mercure Beppu Wan Resort, Beppu Sansuikan Onsen, or similar
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Local Specialty Meal│Dinner/ Self-catering
§Accommodation-Grand Mercure Beppu Wan Resort, Beppu Sansuikan Onsen, or similar
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Local Specialty Meal│Dinner/ Self-catering

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Self-catering§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Self-catering



Cancellation PolicyCancellation Policy

Air Fare:Air Fare:
Airfare cancellation policies are determined by the individual airlines. Upon booking 
your air ticket, you agree to follow the terms and conditions associated with your ticket 
with the respective airline. Sonic Travel and Tour will assist in any communications with 
the airlines; however final refund determinations will be up to the airlines. Changes or 
services may incur a name change fee, date change fee, seat assignment fee and/or service 
charge fee which are non-refundable. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.
機票價格：
機票取消政策由各航空公司決定。預訂機票後，您同意遵守相應航空公司與您的機票相關的條款和條件。 
Sonic Travel and Tour 將協助與航空公司進行任何溝通；但最終退款決定將由航空公司決定。
變更或服務可能會產生姓名變更費、日期變更費、座位分配費和/或服務費，且不可退還。 
Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Airfare cancellation policies are determined by the individual airlines. Upon booking 
your air ticket, you agree to follow the terms and conditions associated with your ticket 
with the respective airline. Sonic Travel and Tour will assist in any communications with 
the airlines; however final refund determinations will be up to the airlines. Changes or 
services may incur a name change fee, date change fee, seat assignment fee and/or service 
charge fee which are non-refundable. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.
機票價格：
機票取消政策由各航空公司決定。預訂機票後，您同意遵守相應航空公司與您的機票相關的條款和條件。 
Sonic Travel and Tour 將協助與航空公司進行任何溝通；但最終退款決定將由航空公司決定。
變更或服務可能會產生姓名變更費、日期變更費、座位分配費和/或服務費，且不可退還。 
Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Cruise Fare:Cruise Fare:
Cruise fare cancellation policies are determined by the individual cruise lines. Upon booking 
your cruise, please review your booking confirmation. It will contain information regarding 
the terms and conditions associated with your cruise. Sonic Travel and Tour will assist in any 
communications; however, the final refund determination will be up to the cruise line. Sonic 
Travel and Tour highly recommends travel insurance.
遊輪票價：
郵輪票價取消政策由各郵輪公司決定。預訂遊輪後，請查看您的預訂確認資訊。
它將包含與您的遊輪相關的條款和條件的資訊。 Sonic Travel and Tour 將協助任何溝通；
但最終退款決定將由郵輪公司決定。 Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Cruise fare cancellation policies are determined by the individual cruise lines. Upon booking 
your cruise, please review your booking confirmation. It will contain information regarding 
the terms and conditions associated with your cruise. Sonic Travel and Tour will assist in any 
communications; however, the final refund determination will be up to the cruise line. Sonic 
Travel and Tour highly recommends travel insurance.
遊輪票價：
郵輪票價取消政策由各郵輪公司決定。預訂遊輪後，請查看您的預訂確認資訊。
它將包含與您的遊輪相關的條款和條件的資訊。 Sonic Travel and Tour 將協助任何溝通；
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Tel:888-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780
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Tour Fares:Tour Fares:
The following tour cancellation charges will apply for all cancellations received based on 
days prior to departure.
•$500/$1000 per person Deposit is due at time of booking
•Deposits are due 160 to 120 Days before Departure
•Final Payment is due 75 Days before Departure
旅遊票價：
以下旅遊取消費用將適用於出發前幾天收到的所有取消預訂。
• 每人團費少於$3000需支付 500 美元/團費多餘$3000需支付1000 美元,預訂時需支付押金
• 出發前 160 至 120 天支付押金
• 最後付款需於出發前 75 天支付

The following tour cancellation charges will apply for all cancellations received based on 
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以下旅遊取消費用將適用於出發前幾天收到的所有取消預訂。
• 每人團費少於$3000需支付 500 美元/團費多餘$3000需支付1000 美元,預訂時需支付押金
• 出發前 160 至 120 天支付押金
• 最後付款需於出發前 75 天支付

Cancellation ScheduleCancellation Schedule

•120 Days or more prior to departure: $500 per person penalty
•119 Days to 90 prior to departure: $1,000 per person penalty
•89 to 75 Days prior to departure: 25% of full tour fare penalty
•74 Days to 30 days prior to departure: 50% of full tour fare penalty
•29 days or less prior to departure: 100% of full tour fare penalty
There will be no partial credit for any portion of the tour missed or elected not to 
participate.
If there is a force majeure disaster, the cancellation policy will be handled on a case by 
case basis
Group Air Tickets are non-refundable, non-changeable.
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•89 to 75 Days prior to departure: 25% of full tour fare penalty
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•29 days or less prior to departure: 100% of full tour fare penalty
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participate.
If there is a force majeure disaster, the cancellation policy will be handled on a case by 
case basis
Group Air Tickets are non-refundable, non-changeable.
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Bonus Credit $100: Credit for Final Payment made more than 75 days before departure. 
(Limit 1 Per Person Per Tour)
Referral Credit $50: If an existing Sonic Travel and Tour client refers someone to join the 
same tour, and the referred person is a new Sonic Travel and Tour client, both the referring 
person and referred person’s booking will get a $50 credit. (Limit 1 Per Person Per Tour)
Sonic Travel and Tour will make the final determination for eligibility of the Bonus Credit 
or Referral
獎勵積分 100 美元：出發前 75 天以上支付的最終付款可獲得積分。 （每人限購 1 人）
推薦積分 50 美元：如果現有 Sonic Travel and Tour 客戶推薦某人參加同一旅遊，
並且被推薦人是新的 Sonic Travel and Tour 客戶，則推薦人和被推薦人的預訂都將獲得50美元的積分。
（每人限購 1 人）
Sonic Travel and Tour 將最終確定獎勵積分或建議積分的資格。

Bonus Credit $100: Credit for Final Payment made more than 75 days before departure. 
(Limit 1 Per Person Per Tour)
Referral Credit $50: If an existing Sonic Travel and Tour client refers someone to join the 
same tour, and the referred person is a new Sonic Travel and Tour client, both the referring 
person and referred person’s booking will get a $50 credit. (Limit 1 Per Person Per Tour)
Sonic Travel and Tour will make the final determination for eligibility of the Bonus Credit 
or Referral
獎勵積分 100 美元：出發前 75 天以上支付的最終付款可獲得積分。 （每人限購 1 人）
推薦積分 50 美元：如果現有 Sonic Travel and Tour 客戶推薦某人參加同一旅遊，
並且被推薦人是新的 Sonic Travel and Tour 客戶，則推薦人和被推薦人的預訂都將獲得50美元的積分。
（每人限購 1 人）
Sonic Travel and Tour 將最終確定獎勵積分或建議積分的資格。

Credit.Credit.

In case of any disputes, the English language version of this Cancellation policy will prevail.

如有任何爭議，以本取消政策的英文版本為準。

Cancellation PolicyCancellation Policy

取消時間表：
• 出發前 120 天或以上：每人 500 美元罰款
• 出發前 119 天至 90 天：每人 1,000 美元罰款
• 出發前 89 至 75 天：全額旅遊費用的 25% 罰款
• 出發前 74 天至 30 天：全額旅遊費用的 50% 罰款
• 出發前 29 天或更短時間：全額旅遊費用的 100% 罰款
錯過或選擇不參加旅行的任何部分都不會獲得部分積分。
如有不可抗力災害，取消政策將依具體情況處理。
團體機票不可退款、不可更改。

取消時間表：
• 出發前 120 天或以上：每人 500 美元罰款
• 出發前 119 天至 90 天：每人 1,000 美元罰款
• 出發前 89 至 75 天：全額旅遊費用的 25% 罰款
• 出發前 74 天至 30 天：全額旅遊費用的 50% 罰款
• 出發前 29 天或更短時間：全額旅遊費用的 100% 罰款
錯過或選擇不參加旅行的任何部分都不會獲得部分積分。
如有不可抗力災害，取消政策將依具體情況處理。
團體機票不可退款、不可更改。

Group Policies:Group Policies:

Group Price listed on Sonic Travel and Tour Website is only applicable when the group size 
reaches 10 people.
For Group size between of 2-6 people, the tour will operate by 1 person driver/guide.
For Groups size of 2 people, meals are not included in the tour fare.
團體政策：
Sonic Travel and Tour 網站上列出的團體價格僅適用於團體人數達到 10 人的情況。
對於 2 至 6 人之間的團體規模，旅遊將由 1 人司機/導遊負責。
對於 2 人的團體，餐費不包含在旅遊費用中。

Group Price listed on Sonic Travel and Tour Website is only applicable when the group size 
reaches 10 people.
For Group size between of 2-6 people, the tour will operate by 1 person driver/guide.
For Groups size of 2 people, meals are not included in the tour fare.
團體政策：
Sonic Travel and Tour 網站上列出的團體價格僅適用於團體人數達到 10 人的情況。
對於 2 至 6 人之間的團體規模，旅遊將由 1 人司機/導遊負責。
對於 2 人的團體，餐費不包含在旅遊費用中。

Deposit Requirements:Deposit Requirements:

For Tour Fares of $3000.00 or higher, a $1000.00 deposit will be collected.
For Tour Fares less than $3000.00, a $500.00 deposit will be collected.
存款要求：
對於 3000.00 美元或以上的旅遊票價，將收取 1000.00 美元押金。
對於低於 3000.00 美元的旅遊票價，將收取 500.00 美元押金。

For Tour Fares of $3000.00 or higher, a $1000.00 deposit will be collected.
For Tour Fares less than $3000.00, a $500.00 deposit will be collected.
存款要求：
對於 3000.00 美元或以上的旅遊票價，將收取 1000.00 美元押金。
對於低於 3000.00 美元的旅遊票價，將收取 500.00 美元押金。
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Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780
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